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Pan Marek Artur Koniarczyk
Przewodniczący Rady Miejskiej 

            w Szydłowcu

Odpowiedzi na interpelację złożoną  w dniu 18 października 2021 r.1

TREŚĆ INTERPELACJI:

(1)  Na stronie  Biuletynu  Informacji  Publicznej  Gminy Szydłowiec  wnosiłem o  zmianę  statusu
w uchwałach Rady Miejskiej dotyczące strategii oświaty, gdzie widnieje dalej, jako obowiązująca
Uchwała nr 215/XLIV/09 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 26 października 2009r. w sprawie
przyjęcia Strategii Rozwoju Oświaty w Gminie Szydłowiec do 2013 roku. 

ODPOWIEDŹ:

Informuję, że Uchwała nr 215/XLIV/09 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 26 października 2009r.
w sprawie  przyjęcia  Strategii  Rozwoju Oświaty w Gminie  Szydłowiec do 2013 roku,  która na
stronie  Biuletynu Informacji Publicznej Gminy Szydłowiec widniała, jako obowiązująca została
zmieniona na status - nieobowiązujący. 

TREŚĆ INTERPELACJI:

(2) Wnoszę o pilne wprowadzenie do budżetu Gminy Szydłowiec na 2022 rok kwoty 200.000 zł na
usuwanie  azbestu  z  terenu naszej  gminy,  która  to  posiada  najwięcej  wyrobów azbestowych do
unieszkodliwienia  w  powiecie  szydłowieckim  tj.  prawie  8,5  mln  kg.  Walory  takiej  zmiany
finansowej  nie  trzeba  rekomendować  ze  względu  na  wiele  pozytywnych  aspektów,  także
środowiskowych i zdrowotnych, a także w kontekście braku wsparcia rządowego finansowego na
ten cel w 2021 i wielce prawdopodobne w roku 2022. 

ODPOWIEDŹ:

Informuję, że ostateczny plan wydatków na usuwanie azbestu z terenu Gminy Szydłowiec znany
będzie po uchwaleniu budżetu na rok 2022 r. przez Radę Miejską w Szydłowcu. Co roku Gmina
składa wniosek do WFOŚiGW o dofinansowanie zadania „Usuwanie i unieszkodliwianie azbestu
na terenie  Gminy Szydłowiec”.  Wniosek złożony w 2021 r.  pozostał  bez rozpatrzenia z  uwagi
na wyczerpanie ustalonej alokacji środków. W związku z tym, iż WFOŚiGW planuje kontynuację
realizacji  programu  dofinansowywania  usuwania  wyrobów zawierających  azbest  w  roku  2022,
Gmina Szydłowiec złoży stosowny wniosek. 



TREŚĆ INTERPELACJI:

(3)  W związku z  zakończeniem konsultacji  z  mieszkańcami  Szydłowca w lipcu  br.  w sprawie
nazewnictwa  ulicy  i  ronda  w  Szydłowcu  wnoszę  o  przygotowanie  przez  Wydział  Gospodarki
Komunalnej i Zarządu Dróg w Szydłowcu projektu uchwały na najbliższą listopadową  sesję Rady
Miejskiej w Szydłowcu.

ODPOWIEDŹ:

Informuję,  że Wydział Gospodarki Komunalnej i Zarządu Dróg  Urzędu Miejskiego w Szydłowcu
w związku z otrzymanym wyciągiem protokołu z posiedzenia Komisji Edukacji odbytego w dniu
26 października 2021 r. dotyczącego akceptacji nazw dla ul. Czesława Anteckiego oraz dla ronda
Braci Węgrzeckich, przygotował projekt Uchwały Rady Miejskiej w sprawie nadania nazwy ulicy
Czesława Anteckiego dla drogi wewnętrznej usytuowanej pomiędzy ul. Iłżecką a ul. Staszica.
Na podstawie ustawy z dnia 18 grudnia 1998 r. o Instytucie Pamięci Narodowej – Komisji Ścigania
Zbrodni przeciwko Narodowi Polskiemu zostało skierowane do Oddziału IPN pismo w sprawie
udzielenia informacji czy bracia Węgrzeccy (Stefan, Ryszard, Wacław)  znajdują się w katalogu
funkcjonariuszy, współpracowników, kandydatów na współpracowników organów bezpieczeństwa
państwa.

TREŚĆ INTERPELACJI:

(4)  Wnoszę  o  rozpoczęcie  prac  dotyczących  zmiany  organizacji  ruchu  na  Rynku  Wielkim
w  Szydłowcu  przy  udziale  Burmistrza  Szydłowca,  komisji  Infrastruktury  Rady  Miejskiej
w Szydłowcu oraz Zespołu ds. Rozwoju Turystyki w gminie Szydłowiec oraz zainteresowanymi
podmiotami gospodarczymi i osobami fizycznymi.

ODPOWIEDŹ:

Informuję, że kwestia nowej organizacji ruchu na pl. Rynek Wielki  w Szydłowcu zostanie wkrótce
przedstawiona Radzie Miejskiej, oraz zostanie omówiona z Zespołem ds. Rozwoju Turystyki.

TREŚĆ INTERPELACJI:

(5)  Wnoszę  o  udostępnienie  arkusza  organizacyjnego  PSP  w  Majdowie  dotyczącego
pensum:dyrekcji szkoły, osoby pełniącej funkcje społecznego dyrektora, nauczycieli, pracowników
administracji  i  obsługi  z  dokładnym  wykazem  wszystkich  godzin  ponadwymiarowych
z zachowaniem ochrony danych osobowych w/w osób na dzień dzisiejszy zgodnie z art. 24 ust. 2
ustawy z dnia 8 marca 1990 roku  o samorządzie gminnym (u.s.g.).

ODPOWIEDŹ:

Ze względu  na ochronę praw i wolności osób, których dane dotyczą, a także ochronę danych osób
fizycznych  w/w dane nie podlegają publikacji  na podstawie art.  5 ust.  1 lit.  e  rozporządzenia
Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r. w sprawie ochrony
osób  fizycznych  w  związku  z  przetwarzaniem  danych  osobowych  i  w  sprawie  swobodnego
przepływu takich danych oraz  uchylenia dyrektywy 95/46/WE (ogólne rozporządzenie o ochronie
danych  Dz.U.UE.L.2016.119.1)



TREŚĆ INTERPELACJI:

(6) W związku z pismem przekazanym przez Wodociągi i Kanalizacja sp. z o. o. w Szydłowcu z dn.
08.10.2021 r. dotyczącym zrzutów wód (z 55 nieruchomości) do kanalizacji sanitarnej od ulicy  
Zakościelnej  do  miejscowości  Szydłówek  wnoszę  o  przedstawienie  dalszego  harmonogramu
zmierzającego  do  ustalenia  osób,  które  mogły  włączyć  się  do  sieci  kanalizacyjnej  z  wodami
opadowymi w pozostałych strefach miasta z zachowaniem ochrony danych osobowych w/w osób
zgodnie z art. 24 ust. 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku  o samorządzie gminnym (u.s.g.).

ODPOWIEDŹ:

Informuję, że w związku z odbytą kontrolą przeprowadzoną przez pracowników spółki Wodociągi
i Kanalizacja Sp. z o.o. w Szydłowcu w miesiącu sierpień/wrzesień dot. zakłóceń funkcjonowania
sieci kanalizacji sanitarnej, a w szczególności w aspekcie nawracających awarii sieci kanalizacji
sanitarnej na skrzyżowaniu ulic:  Kamienna i  Zakościelna,  zostały wydzielone strefy możliwych
zrzutów wód do kanalizacji sanitarnej.
W  miesiącu  wrześniu  br.  pracownicy  spółki  dokonali  kontroli  strefy  od  ul.  Zakościelnej
do  miejscowości  Szydłówek  (tj.  ul.  Iłżecka,  ul.  Sadowa,  ul.  Piękna,  Szydłówek  wzdłuż  drogi
do m,  Orłów, Szydłówek wzdłuż drogi do Jastrzębia, Szydłówek za Kościołem).
W wyniku prac ustalone zostały włączenia  do sieci  kanalizacji  sanitarnej  wód z dachów w 55
nieruchomościach.  
W związku z ustaleniem osób,  które niezgodnie z  prawem włączyły się  z  wodami opadowymi
do  sieci  kanalizacyjnej  zostały  wystosowane  pisma,  w  których  spółka  wyznaczyła  termin
15 października  br.  do  usunięcia  w/w  włączeń.  W  trakcie  do  spółki  wpłynęły  informacje
(informacje  telefoniczne,  e-mail,  pisma)  od  osób,  do  których  zostały  wystosowane  pisma
o konieczności  odłączenia  wód  opadowych  z  rynien  deszczowych  do  kanalizacji  sanitarnej,
w których  32  osoby  kwestionują  nasze  obserwacje  wskazując  alternatywne  rozwiązania
rozpraszania wód opadowych na własnych posesjach.
Spółka  podjęła  działania  w  celu  wyeliminowania  wskazanych  nieprawidłowości,  poprzez
prowadzenie kontroli indywidualnych w zakresie zgłoszonych zastrzeżeń. Niestety jest to proces
długofalowy i wymagający dużych nakładów pracy, często kosztem innych obowiązków w zakresie
utrzymania prawidłowych przepływów w kanalizacji sanitarnej i deszczowej.
Wyniki  zostaną przekazane  po zakończeniu kontroli.
 

           Z poważaniem

BURMISTRZ 
/-/ 

Artur Ludew 

                                                                        
 1 Data przekazania interpelacji Burmistrzowi Szydłowca 25.10.2021r. 

  Do wiadomości:
  Rada Miejska w Szydłowcu


